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fi&ffiE Program a fijl Forum I Iltrrl^/orkshop a 
^E[IlfS 

l'4asterclass

衛武管富代音柴平台活動列表

営南音遇到電聾
|′hen	Nanyln	encounters

Clect『 oecoustic

04.20	Sat.

04	21	Sun

11100

14130

17:00

ヱ鰹鏡
StereoscOρe

音祟睾
Conceri	H811

営代音祭的推動興行鎖
The	promotion	and	Marketing

of	contemporary	Musl(

演請朦

tedじie	Hall

041フ VVed	19・ 30

04.20	Sat.		13:00

04	20	Sat		15:00

04.20	Sat		1	9130

04	21	Sun.	14130

S900

報名

Re8istrat'on

+Ee
ReE stration

堂代的博統追尋
The	COntempOrary	QueSt	fOr

T『olitlon

演講廃
しedure	Hall

南音味自慢―現代古韻
bθ

“

0“rm"FlaソOυrs	of

Nony′ησ′,dN●onノan

表演語
Recital	HBII

表演廃
Re(ital	Hal:

● 即興演奏大師班
lmprolη Otu	Masteicloss

排練室11111116

Rehears31	Studio

llllコ 116

ReBistration

● 音架創意興費践計豊

講座興工作坊
tecture	and,′ o「 kshop	On

Musl(Cieatlvity	and	Piactice

押|イ雫[菫:1192

Reheaisal	Studlo

]192

幸反名
Re8istiatlon

LIst	of	Activities

りF′束ヱ己B304
RehearsaI	StuOlo

B304

S400

S300′600

04.27	Sat	19:30	(Dl手
`榮

芝こ榮
ne	sο

“
d″θ′οοЛ

`ε
″
“

S300′600

07.15-07.20
Mon― Sat.

09.07-09.08
Sat.― Sun.



策展人的話
lnlords from the Curator
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営代音榮平台是―個結合展演 培ヽ訓 賞ヽ験興国際議展的持績性計豊,提供国内音架家磨練専

業的機會'同 時建立国際網絡。

2019年以三場展演取動平合,為 営代音榮平台的目標定調:檀長非典型演出形式的徳国柏林

新音祭室内榮回(Cnsemble	KNM	Ber‖ n)帯末《立瞳鏡》,結合装置藝術興音榮劇場'要求観宗

貼近演出者観看興輪聴,膿験文本中的奇幻寓言和重新定義後的演出型態。《南音味自慢》為南

音藝師葉雅藝興即興電聾藝術家李勁松集近年賞験大成之作,優雅綱緻的南音街彿火種,引 爆

視覺 電ヽ聾興其他榮器的共振共鳴。《岬峠之架》則由香港創架国演出不同文化背景青年作曲家

的得奨作品,流露青年藝術家特有的慧需'展現下一世代的美學語彙。

全年培訓的部分,則提供音楽家個加強専業深度興藝術廣度的機會 :「藝術家工作坊」譲藝術家

寅験創意,本年度有「亜洲博統祭器跨界製作」和「南音賞験小組」,前者探索各異其趣的亜洲博

統架器,如何相互融合卸又保有文化特色,後 者則開妾南管音架在営代表演藝術中的各種可能

性。「大師工作坊」則趣請國際知名韓國即興大師朴在千興美妍 (Park」 e― chun&Miyeon),開設

個別課和合奏課並行的密集課程,開 奎學員的即興潜力。男外引進奥地利国家科學研究基金會

(Wissenschaftsfonds,FWF)所 支持 国ヽ立維也納音祟賢表演藝術大學推動的「creative(miS)under‐

standings‐ Methodologies	of	lnsplration」 研究計豊,探討文化研究中獲得的創作重威興表演寅践。

由指揮家蓼暁玲幣領的演奏培訓工作坊,則是重湾首度有系統的営代音架演奏培訓,為蔓湾培育興

國際同歩的営代音架演奏人オ。

此外'平 台第一年已敲動両項国際合作:興韓國全州国際音榮節Geonju	hteinational	Sori

Festival)交 換趣演 興ヽ匈牙利チ特福許基金會 (Peter〔OtvOs	Contemporary	Music	Founda―

tion)交換青年作曲家壁指揮家的培育,有致地為菫湾音祭家開拓国際舞台的奎展空間。

営代音榮的妾展現況是各國音架文化評LL的 重要指標,期 待在衛武管這個強大的基地上,凝 肇

最人z力 '展現蔓湾音架獨特的風景興能量。
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、的話
lurator

祟尿磨練専

_ :Cl9, WeiwLryinB tonlemporary MLrs. Platform was launched hrith I performanres, wh rh
: : b€nchmark for the p atforrn s target The flrst one was the Steteostope by Ensernb e

. .!'Ber n, who spe. a lzes in atypi.a forms of performance. This program merSed means of
: .r ation -r1 and m!s cal theatre. The second one, The Modeh-Doy Flovours oJ Nonyin

3nd Naomyom was a rerent experirnenta m.sterpiece bV NanV n art st tA Ya Y dnd

::-tronimusi idn Dickson DEE Thegente and de cate Nany n was like 1nder, detonating
_: re5onance of e ectron r sounds and othor jnstrurnents I the third concert The Sound ol

Sloom s Epo.h the HonB KonB New [1!si. Ensemb e perform€d awarded p eres of young
:-r0sers trom diverse cu turdl barkgrounds, wh.h show.ased the r.rniq!e br Bhtness of th€
,:g.rtlsls and ce ebrated the acousl c aesthet r! of the fext gen€rat on.

: :over. the whole year of tr.in ng en.b es arl sts to deepen Droiessiofa skll s and w d€n

: -ife.dth of art Th s year, there are two more tra n ng prograrnmes th€ Cross'Border 14an!'
': -r;ng of Asian Trad tiona llus r. nstrLrments and the Nanyin €xperiment CroLtp The
': - e r e x p o r e s d i f f e r e n t t r a d t o n a Asian rnusica nstMents n terms of how to b end the m

::!iher wh e rnaintain nB €d.h s ndi!idual .u tura character st c, the atter deve ops

: :.,spossbi tes of the roes that Nanguan [4usc coL] d play n rontemporary performing
: : Another tra flng is the !laster. dss lrorkshop, held bV the interndt ona reno,,vned

::::rs of mprornptLrs perform.nce Park le chun and l"l yeon lvloreover, the resear.h prolert
'::: re ([1 s) Understandings [4€1hono oB es of nsp rat on'has been ntrodLr.ed into the
::'rrm This prol€.t s sponsored by the Austr an S. ence Fund (1r ss€ns.h.ftsfonds, Fl^/F)

: rr.moted by the University of [1us r dnd Perforrning Arts V enna, airning to exp ore tf]e
::: 're nspir.tion and performance Dract ce obta ned n ru tural studies. The I4l€lwuying

- ::::nV led by conductor Lin L A0 offers the f rst systematic tra n ing for contemporary mus c

in Ta wan, w th the p!rpose of ru t vatlng wor d L ass T.iw.nese artists.
:r: t on, two inlernal ona co aborat ons are now estab shed in the first year ol the

: .:'-_im, whirh effe.tive y created more opportLrn ties for Tdjwdnese artisls to p€rform in the
: _:1 ona arena W th South Korean leonlLr lnternat onal Sorl Fest va, we ook lorward to

::: . Ta wan artists in the Fest va afd Korean artist! n We wuy ng's Contemporary MLsil
: . ':_TI l,rlh e, w th PeteI Eatvd\ tontemporaIV lvlLrs. Fo!ndation n H!r]garV VounE Ta wan
.j: ::nLioser and condu.tor trd nees W I be ab e to stLrdV w th wor d renownEi ma€stros

的徳國柏林

易,要求観思

未自慢》為南

弗火種,引 爆

:青 年作曲家
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方」議藝術家

:趣 的亜洲侍

:的各種可能

veon),開 設

:研究基金會

:(miS)under‐

i興表演賞践。

も童湾培育興
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衛武管営代音染平合策属 人

Cuiator.

Weiv●uying	Contemporary	Music	Platioim

tional		Sori

sl(	Found8‐

空間。

墓地上 ,凝肇

召し男
`宣

_ 林芳宜 LIN	Fang‐ Vi
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回際連結

匈牙利子特福許基金會																									 ―・―・・ ‐

匈牙利手特福許営代音架基金會白国際知名之作曲目指拝大師彼得・手特福許 (Peter	EotVOS)所

創工,旨 在培育青生作白家典指揮家 推ヽ動営代音架的肇展。座落於大師故郷匈牙利首都布達侃

斯的基金書,毎 生説召国際知名音柴家個前来為来自各国的青年音架家進行密集培訓課程 作ヽ品

演練 大ヽ師請座等,従一封―的教學到小班制的論壇'不僅提供青年音業家最賞質的事業訓練,亦

提供青年音業家最佳的国際交流場域。

,eonju lnternational Sori F estival
Founded in 2001,leonl! nlernation.l Sor Fest va is a Sovernment supported cu tura event

that takes place annua ly n leonl!. The f€st va s a f ve day grand g.la ton.€.1, usual y held n

the Sori Arts Centre of leo .buk io, to showcase wolld mus r and the present ph.se .s well as

the futur€ deve opment of Korean tradit ona m!sic Coming to ts l9th year. the festival fot
on y reinterprets the ethos of tradit ona mus. ln the contemporarV age bLrt .lso effect vel!
stirnu ates trans.Lltura dnd cross-Benr€ .onversdt ons thro!Bh lntern.t ona co aborat ons

Peter Ctilviis Contemporary Musi( foundation
Peter Eolvos tontemDorarV l'1us c Foundal on was founded by the ntelnat ona ly repLted

cornposer and .onductor Peter Eotvbs with the pLrrpose of advafcing th€ d€ve opment oi

contemporary mus c and cu tivat ng yoLnB ta ents n mLsi. .omposition and conduct ng. 11 is

lo..ted in the caplla of HunBary, Budapest, wh.h is a so Eotvos horne.nd Every year, d stin'

Bu shed musi..ns are assemb ed to ead ntense tlain ng Iourses, prattices and masrcr.lasses

from one on one sessions 1o sma s 2ed for!m The Foundat on not only al ows yoLrnB musrt ans

to recelve the best profess onaL tr. ninB but provides them w th th€ best occasion for nternd

tiona exchanBe
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International	Collaborations

韓回全州国際音榮節													 くD勾
=~・・

t静含裂

全州国際音柴節創立r2001年 ,為 襲国政府重里占扶檀之又化活動,歴 年零排地黒占位在韓国富含

深厚文化底蘊的古都―全州市,並於全羅」し道索里藝術中心展開為期5天的音業盛宴・節目主要展

現雨大脈結:韓 国博統音染興世界音業・透過多元的展演活動星現韓国博統音架的富代面貌典禾

来奎展。恒入第19年 的音業節,不僅従今日的観馳重新宅掘停統音柴的富代精7甲
,並透過国際作

品的超演興合作計豊,百 致地促進不同文化間|1交流 '媒 台跨型態或霙又化的作品誕生,並推展

韓国音楽家至国際舞台,護現文化為本的外交模式共文化外展策略。

Peter	Eё tvёs



第 一 場 :営代 音 柴 的 推 動 興 行 鉗

Forurrl	l:The	pro1110tiOn	and	Marketing

of	Contenlporary	Music

|

04.20	Sat.13:00

衛武誉演講廉
Aヽ′eit″ uying	Lecture	Hall

韓國統管国際音榮節創立之初,為推動紀念韓國作曲家ヂ伊桑而建立的統管音祭廃,以及促進

統誉文化観光産業而生'現已成為亜洲最重要的音楽節。

執行長Flo「ian	Rに M曽為多位知名音榮家如基頓 .克茉曼 潔ヽ西・諾曼等人的経紀人,並具備豊

富的音祭節統箋興規劃経験'他 自2014年掌管韓国統管音榮基金會興新落成的統管音榮廃,

成功格原本地虚偏僻的統管塑造為営代音祭的重鎮。而韓國藝術経紀服務堪梢韓國輸出文化

藝術的重装部隊,従包装 呈ヽ現 行ヽ鎖 ,格韓国政府封文化藝術的支持落費到国際市場,該 組織

成立初時,即 為了推展韓国侍統興営代音榮而開始,毎一年的「韓國音榮之旅」将許多韓國音榮

家推上国際榮壇'本場次趣請韓國推展音榮文化最具指標性的組織和場館,興童湾観凧分享経

験,探討場館 音ヽ榮家興国際鍵結的相互関係。

The Tongyeong lnlernrtiofal Fest va is the most irnportanl tnus c fesl va n Asia lt a so

promotes the toLrism ndustry n TongyeonS and !se of the Tongyeong Ioncert Ha , bui t n

.ommernoration of the wor d renowned 5o!1h Kore.n tomDoser lsang YLIN. ts tE0 l'4r F or an

R E[4, whosc tra.k record nc uded,,lrork nB alonEs de many d s1 n8u slrea m!s.ians hds ri.h
exDerienies in p ann ng rnus c festiva s He h.s been adm nister nB the Korean Tongveong

nternat ona Festival Fund and the new y bui t Tongveong [oncert Hal s nce 2014.nd has

suc.essfu y reshaped Tongyeong fror.r a formerly remote town to a s 8n f cant center for

contemporary mus. Tlre Kore;n Art st l"lanaEement Servi.e (KAMS) plays a .ritl.a role in

SoLth Korea's expart of.u ture and arts lt rnp ements the government s support for cu ture

andarts nthe nternationa rnarkct from paIkag nE, presentat on, and market ng Th\session
invites the most i.oni. organ zatlon n prornulSating rnus c and cL ture n South Korea to shar€

their experlenres with the.ud enre in Talwan and to d sruss the relatlonship between venue.

日 饒現場特有梧中′韓中雙向口翼・
German	ol	Korea′ Chinese	simuttaneous	loterpretation	avallable
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:康 ,以 及促進
Florian	RIEM

韓回続管国票音楽基金書普洵台音祟康負貴人

chef	executive	offi(ef′

Tongyeong	Con(ert	Hall′ Tongyeong	lntl.

Music	Foundation

金恩希 Eunhee	KIM

幸国喜術経紀服務国際閂係部

Mana8er,Performing	Arts	P「 omOtlon	Team′

inぜI	Relat,ons	Divisloo

The	Korean	Arist	Management	Se「 vte(κAMS)

李娼士同Em‖ la	Youn‐ kyung	LEE

=コ
菫´

「
`4己

:晨■国●:¬ 係吉F

TealTI	Manager.Pefformin8	Arts	PlanΠ IRe	Team.

IRtl	Relations	Divlslon

The	Ko「ean	A「ist	Management	SeivtetKAMS)

]人 ,並 具備豊

1統曽音榮廃 ,

議國輸出文化

ξ市場 ,該 組織

許多韓國音柴

湾観暴分享経

rAsa t also

r Nall, bu 1in
E0 l'lr F oridn

: ans, has r ch

rn Tongy€ong
2014 and has

rit cal ro e n

I This session

^		`rヽ

主持人 Moderator

林媚代 E‖ se	LIN

信武筐国家喜術文化甲心節 E吉:経理

Dlrector	of	Artistに PlanΠ in8,National	Kaohsiung	Center	fo「 the	A「ts(Welwuying)
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